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Zápis provedla: Gabriela Ferdová 

Prezenční listina 

Delegáti: 

 Prezident  Zdeněk Horák 

 Centrála/ISC  Gabriela Ferdová 

Zbyněk Čech          Silicon hill 

Lucie Weisová        Křesťanský klub 

Josef Rajdl          ksk 

David Koudelka Buben 

Jan Novotný          Chaos bridge 

Nina Vejsadová  Klub čajovna 

Tomáš Filla          fd 

Petra Bendová  hic 

Jan Gruber           fjfi 

Radek Šalomon      sk 

Martin Komoň         sh germany 

Václav Vrba  as čvut 

David Kosina         fbmi 

Pavel Lysák          pod-o-lee 

 
Hosté: Radek Jedlička, David Holý, Stanislav Šmejkal, David Hromádka, Luděk 
Vokáč, Tomáš Líbenek, Tomáš Metelka 

Program zasedání 

1) Schválení nových stanov klubu STOH a PodOLee 

2) Rozpočet centrály SU na 1. pol 2007  

3) Zpráva kontrolní komise o výsledku kontroly 

4) Změna nazvu Klubu Sinkuleho koleje (úprava stanov) 

5) Různé 
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1 Schválení nových stanov klubu STOH a PodOLee  

Stanovy klubu PodOLee nebyly ve stanovené lhůtě dodány, takže k jejich 
schvalování nebylo přikročeno. Pravděpodobně se tak stane na příštím 
zasedání parlamentu. 

 

Stanovy klubu STOH. 

Adéla Chrastinová se nemohla zasedání zúčastnit, stanovy předkládá Zdeněk 
Horák.  

Dotaz, proč je zrušena pasáž o zveřejňování zápisu na webu.  

Vzhledem k tomu, že je předkladatelka stanov nepřítomna a nemůžeme se jí 
dovolat, se bod odkládá na příští zasedání.  

 

Josef Rajdl do bodu o stanovách přidává schválení nových stanov Klubu 
Sinkuleho koleje. Změny jsou v názvu (Klub Sinkuleho a Dejvicke koleje) a ve 
způsobu hlasování představenstva. 

Po diskuzi došlo ke změně v článku 4i, na větu: 

Představenstvo je usnášeníschopné, pokud se dostaví nadpoloviční většina 
členů. 

Byla vypuštěna věta: V případě rovnosti hlasů platí pro dané hlasování hlas 
předsedy za dva hlasy.  

 

Hlasování o schválení nových stanov klubu Sinkuleho a dejvické koleje, v 
posledním opraveném znění: 

 

Počet osob s hlasovacím právem: 15 

Pro:14 

Proti:0 

Zdržel se:1 

 

Návrh byl schválen. 

Tímto byl vyřazen bod 4). 
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2 Rozpočet Centrály Studentské unie na 1. pololetí 
roku 2007 

Byl představen návrh rozpočtu centrály SU, je uveden v příloze zápisu.  

Celkem 10k z polžky telefony bylo přesunuto do fondu projektů, ten činí 
aktuálně 85k Kč.  

 

Hlasování o rozpočtu centrály SU na 1. pololetí roku 2007 

Počet osob s hlasovacím právem: 15 

Pro: 13 

Proti: 0 

Zdržel se:2 

 

Rozpočet byl schválen. 

 

Přišel Pavel Lysák 

 

3 Zpráva kontrolní komise o výsledcích kontroly.  

Delegátům byla předložena zpráva o výsledcích kontroly akcí Technická 
přestávka 2005 a Technická přestávka 2006. Bohužel, na parlament se 
nedostavili osoby zodpovědné za tyto akce a nemohou se tak vyjádřit. 
Navrženo usnesení. 

Usnesení:  

„Studentský parlament žádá, aby se organizátoři akce TP2005 
a TP2006 vyjádřili k závěrečné zprávě kontrolního výboru 
do 16. 3. 2007.“ 

 

Počet osob s hlasovacím právem: 16 

Pro:14 

Proti:0 

Zdržel se:2 

 

Usnesení bylo přijato. 
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5 Různé 

Czenda navrhuje schválit peníze přidělené grantovým výborem v rámci IGS 
podle rozpisu, který přišel od grantového výboru do konference. (Je součástí 
přílohy zápisu.) 

 

Hlasování o schválení přidělení financí z IGS dle návrhu vypracovaného 
grantovým výborem. 

Počet osob s hlasovacím právem: 16 

Pro:11 

Proti:1 

Zdržel se:4 

 

Návrh rozdělení byl schválen.  

 

Czenda se přiznává, že mu právě spadl kámen ze srdce, protože finance 
dle návrhu GV už rozdělil, takže teď je to teprve košer. Gábina dostává 
příkazem, že czendovi naplácá. 

 

Standa Šmejkal informuje o akci "Trestní oznámení". 

- bylo na něj podáno trestní oznámení za "Tunelování SU" 

- případ byl odložen s tím, že Standa trestný čin nespáchal. 

 

Zmíněn problém zdražení kolejného - SÚZ chce plošně zdražit o 5% 

Olymp nabádá ostatní, hlavně zástupce menších kolejí, aby se jednání 
o kolejném zúčastnili, ať to nejsou pořád ti samí lidi. Byla ustanovena 
skupinka, která se tím bude zabývat: Radek Šalomon, Míša Lejsková, Zbyněk 
Čech, Zdeněk Horák, Pavel Lysák. 

 

Info o nastávajícím výjezdním zasedání: 

...co, kdy, kde, jak, co s sebou, ...atd. 

 

Info o aktivitách centrály za posledních pár neděl. 


